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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a Kormány
tagjainak feladat- és hatáskörérő l szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .* 5., 13. pontja
szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Mikor lesz Magyarországon ingyenes a fogamzásgátlás?
Miként alakult az abortuszok száma az elmúlt években? ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Colorado államban évekkel ezelőtt ingyenen kezdték osztani a fogamzásgátlót, főleg a
szegényeknek és a tiniknek . A Coloradói Közegészségügyi és Környezetvédelmi Hivatal szerint a
program eredményeként 2009 és 2013 között a tinédzserkori terhességek száma 40 százalékkal, a z
abortuszoké 42 százalékkal csökkent a 25 évnél fiatalabb hajadonok, illetve az alacsonyab b
jövedelműek között.
A statisztikák elemzéséb ő l kiderül, hogy 2009-ig az els ő szülések mintegy fele az amerikai állam
legszegényebb környékein élő nőket érintette, akik jellemzően 21 éves koruk betöltése előtt szültek .
2014-re az első szülések 50 százaléka már a 24. életév betöltése után történt . A program pártoló i
szerint ez lehetőséget nyújt a fiatal nőknek arra, hogy befejezzék tanulmányaikat és munkáb a
álljanak .
Magyarországon az összes szülés 11 százalékánál az anya még tinédzser . Továbbá hazánkban
vényköteles a sürgősségi, esemény után 72 órán belül alkalmazható fogamzásgátló .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :
• Mikor lesz Magyarországon ingyenes a fogamzásgátlás?
• Miként alakult az abortuszok száma az elmúlt években? Mit mutatnak az adatok a z

egyes megyékben?
• Miért kell vénykötelesnek lennie a sürg ősségi fogamzásgátlónak?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2016. december 13 .
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